
ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 3 / 2024

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 17 – junio - 2024

Hora inicio / fin 20:20 h.- 20:58 h.

Lugar Tenencia Alcaldía SUR

ASISTENTES:

PRESIDENTE

Antonio Ortolá Ortolá

VOCALES

Concejales designados por los grupos políticos municipales.

María España Novoa Grupo Político PP

Patricia Puerta Barberá Grupo Político PSOE

Personas designadas por los Grupos Políticos Municipales

Joaquín Giner Pascual Grupo Político PSOE

Gracia Rodríguez Moleno Vecina designada por Alcaldía

Rosario Tena Peris Grupo Político PP

Manel Josep Estrada Melià Grupo Político COMPROMIS

Representantes de las AA.VV.

Vicente J. Campos Ruiz AA.VV. SAN PABLO

José L. Gómez Sánchez AA.VV. SAN BERNARDO

Alberto Ramos Renau AAVV SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

Excusan asistencia

Eva Lidón Barreda Martín Grupo Político PSOE

No asisten

Constantino Muñoz Alarcón AAVV SANTA TERESA

Miguel Angel Guillamón Naches AAVV VERGE DEL LLEDÓ

Manuel Cebrino Jaén Grupo Político PP
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José Jaime Samaniego Navarro Grupo Político VOX

Ramón Sarriá Picazo AAVV TIR DE COLOM

Emilio García Solsona AAVV ESTEPAR – SAN ANDRÉS

David Ariño Julián Vecino designado por Alcaldía

Daniela Terfelea AMPA CEIP EXERCIT

SECRETARIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido 

Orden del día.

1º.- Aprobación, si procede, del acta  de la sesión del Consejo Municipal de Distrito
Sur de fecha 25 de marzo de 2024.

2º.- Informe del Presidente.

3º.- Despacho extraordinario.

4º.- Ruegos y preguntas.

En la Tenencia Alcaldía de Distrito Sur del Ayuntamiento de Castelló de la Plana, siendo
las 20:20 h. del día 17 de junio de 2024 bajo la presidencia de Antonio Ortolá Ortolá,
presidente  del  Consejo  del  Distrito  Sur,  se  reúnen  los  señores  y  señoras  arriba
señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria del Consejo Municipal de Distrito Sur,
con mi asistencia como Secretaria Delegada del Consejo para dar fe del acto.

Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar la sesión,
pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día. 

1º.- Aprobación, si procede, del acta de la sesión del Consejo Municipal de Distrito
Sur de fecha 25 de marzo de 2024.

Por no existir objeciones al borrador del acta de la sesión celebrada el día 25 de marzo
de 2024, por mayoría se acuerda aprobarla.  

2º.- Informe del Presidente.

Por  parte  del  Presidente  Antonio  Ortolá  Ortolá,  se  da  cuenta  del  resultado  de  las
propuestas  de los  presupuestos  participativos  que  se votaron en el  Consejo,  de  las
cuales, la primera propuesta más votada, ampliar aceras y plantar árboles en la calle Rio
Palancia con un presupuesto valorado en 450.000,00€. siendo este presupuesto muy
elevado  no  se  podrá  asumir  el  gasto  ya  que  está  previsto  el  presupuesto  para  los
ejercicios 2024/2025. La propuesta de carril bici en la Avda. Valencia, no puede hacerse
debido al alto presupuesto que esto conlleva y si se ha propuesto para su realización la
propuesta  de  la  mejora  de  la  plaza  Serra  de  L’Esparraguera,  conforme  a  los  hitos
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urbanísticos y zona infantil con columpios. Esta propuesta está valorada en 180.000,00
€.
El importe total de los presupuestos participativos para la ejecución de las propuestas
durante los ejercicios 2024/2025 es de 500.000,00 € contemplándose la propuesta para
el Distrito Sur en 180.000,00.

Manel  Josep  Estrada  Melià  persona  designada  por  el  grupo  municipal  Compromís
pregunta si todas y cada una de las propuestas han sido analizadas por el técnicos. El
Presidente  comunica  que  todas  ellas  han  sido  informadas  por  los  técnicos
correspondientes.

A continuación el presidente pasa a informar sobre las cuestiones y ruegos expuestos en
el anterior Consejo, como la limpieza de cristales solicitada del local de la AAVV San
Pablo Perpetuo Socorro. Desde el departamento de servicios públicos comunican que el
contrato de limpieza de dependencias municipales,  no incluye los centros cívicos. No
obstante  cuando  se  proceda  a  la  pintura  exterior  del  edificio,  se  podrán  limpian
aprovechando el elevador. 
El  presidente  comunica  que  se  intentará  que  si  que  se  limpien  los  rápido  posible
aprovechando la cercanía de las fiestas del Barrio, tal como se ha hecho en el edificio de
la AAVV Verge del Lledó.

Se ha procedido al desbrozado y parcheado de la zona de aparcamiento del centro del
salud del Barranquet.

En cuanto a la solicitud de poner nombre a una plaza frente al centro médico “plaza
Doctor Vicente Cabedo” comunican desde la unidad correspondiente que el nombre de
calles se realiza a título póstumo, no obstante, que se prepare por la AAVV San Pablo
una pequeña memoria sobre el ilustre médico para su estudio.

A la limpieza de los contenedores situados al final de la AV Almazora, Camí Pí Gros,
solicitado se informa que Las incidencias que llegan por SMC se asignan diariamente a
las empresas encargadas del mantenimiento de la ciudad. La zona reclamada se limpia
con  asiduidad  pero  hay  vecinos  que  utilizan  la  zona  como  vertedero  aún  estando
prohibido. Que se ha procedido a la limpieza con mayor asiduidad y que la Polícia Local
está interviniendo para vigilar al taller que presuntamente tira basura y ejerce actividad
sin licencia. También se ha dado aviso al servicio UPROMA para la realización de las
actuaciones  oportunas  para  la  averiguación  y,  en  su  caso,  denuncia  de  los  hechos
trasladados.

Que se pintó  la  mediana  entre  Pi  Gros  y  Camino  escolar,  pero  no se pusieron  los
bolardos desde movilidad urbana comunican que con dichos trabajos se ha procedido a
pintar la medianera, como medida de balizamiento, el bordillo en blanco y negro, por lo
que no procede instalar más balizas.
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Mayor iluminación en la Caseta de madera de la Asociación San Bernardo para evitar
problemas  de  gamberradas  y  consumo  de  drogas,  ha  sido  comunicado  desde  el
departamento correspondiente que se ha colocado un proyector y se ha incrementado la
vigilancia policial en la zona.
Se  ha  colocado  el  espejo  cóncavo  solicitado  al  final  del  Camí  Pi  Gros  casi  linde
Almazora.

En cuanto a la  solicitud de la  titularidad municipal  del  tramo de la  CV18 San Jaime
Barranquet, se comunica que desde el departamento correspondiente, ya se manifestó
en la anterior junta de distrito, el cambio de titularidad de la carretera CV-18, conlleva la
cesión  de  la  citada  infraestructura  por  parte  de la  GV a favor  del  Ayuntamiento  de
Castelló.  Que  a  nivel  técnico  se  observa  que  la  infraestructura  cuenta  con  un
mantenimiento  adecuado,  con  acceso  a  vías  municipales,  instalación  de  alumbrado,
semáforos, pasos de peatones, vegetación, paradas de bus, ciclo-ruta y que cualquier
petición se puede trasladar al titular de la vía. 
El trámite del cambio de titularidad, es un trámite largo que requiere del consenso entre
ambas partes. Indicar que el Ayuntamiento no dispone actualmente, ni en previsión, de
partidas económicas para el mantenimiento de las carreteras de otras administraciones y
que  ello  afectará  al  balance  económico  futuro  del  Ayuntamiento,  por  lo  que  a  nivel
técnico no se justifica esta actuación.

En cuanto al estado del recinto de Ferias y Mercados y del edificio de la Marina para ser
utilizados por todas las AAVV, se informa que el Recinto de Ferias y Mercados ya ha
sido licitado,  estando previsto que las actuaciones que se tengan que realizar  estén
terminadas  a  fecha  31  de  diciembre  de  2024.  En  el  edificio  de  la  Marina  se  está
procediendo a efectuar reparaciones.

3º.- Despacho extraordinario.

Por José Noguera Quesada,  en representación de los propietarios  de la  calle  María
Teresa  González  Justo  26  y  28,  con  instancia  de  registro  n.º  2024-E-RC-20153,  se
comunica que en el centro del edifico hay un pasaje o pasadizo que comunica la citada
plaza con las calles Salvador Masip, Rio Ter y Avda. Casalduch, que había una placa de
prohibido jugar a la pelota que se quitado.
Solicitan  colocación  en  el  pasaje  de  una  placa  de  “prohibido  jugar  a  la  pelota,  por
descanso de los  vecinos  zona exclusiva  de paso”  manifestando que en este  pasaje
utiliza para jugar a la pelota, zona de patio y recogimiento por la noche, provocando
molestias a las viviendas que colindan el pasaje.

Sometido a  los  miembros presentes  en el  Consejo,  y  visto  que  el  Ayuntamiento  de
Castelló de la Plana no es competente en propiedades privadas, se acuerda no ponerla.

4º.- Ruegos y preguntas.
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Reiteración de la limpieza de cristales de la AAVV San Pablo Perpetuo Socorro.

Vicente  Juan  Campos  Ruiz  representante  de  AAVV  San  Pablo  Perpetuo  Socorro
manifiesta que los árboles de un parque situado en perpetuo Socorro con Avda. Campo
de Montiel están torcidos y casi tocando suelo, que se pongan guías o se solucione.
Solicitar a los propietarios de los solares en la zona de adosado nuevos, junto a un solar
que se supone que es de una entidad bancaria que está vallado pero con mucha maleza
y hierbas altas. También el solar sin vallar que se encuentra junto a este.

Que se limpió el barranco de Perpetuo Socorro hasta Guitarrista Tárrega, pero el tramo
de Guitarrista Tárrega hasta Ctra.  Almazora no se limpio,  solicita  que se termine de
limpiar el tramo.

Que los parques del centro médico Perpetuo Socorro y campo de montiel, se coloquen
columpios para los niños ya que solo hay 3 columpios en el parque del centro cívico.
Que junto al Centro de Salud Perpetuo Socorro, se instale un pequeño campo de futbol
para que los chicos tengan un espacio para jugar a la pelota y que se limpie esta zona
con máquinas, ya que hay muchas malas hierbas.
Queja por gatos en un solar del centro de saludo en calle Tirig.

José Luis Gómez Sánchez, AAVV San Bernardo, manifiesta que si se limpian más los
contenedores del final del Camí Pí Gros, los que se manifestaron en anteriores sesiones
por el taller que realiza actividad, pero que hay una bañera que no se ha retirado.
Desbroce de la calle Soneja, y también de la Avda. Campo de Montiel, ya que se ha
desbrozado la parte derecha pero no toda la parte izquierda.

Alberto Ramos Renau representante de la AAVV San Jaime grupo Roquetes, manifiesta
que en reunión con el Concejal de Movilidad se estudió ampliar o mejorar las paradas del
bus y colocar una en la bajada del puente ya que los vecinos la consideran necesaria.
Trasladar la última parada del bus a demanda de la calle Asensi a la plaza Fadrell, por la
dificultad  de parada del  bus en calle  Asensi  y que pueda ser  más práctico para los
vecinos que usan este servicio pronto para ir a sus lugares de trabajo.
Ampliar recorridos de las líneas 8, 2 y 7 a los efectos de que lleguen a los Barrios del
Sur.

Manel  Josep  Estrada  Melià  persona  designada  por  el  Grupo  Político  Compromís,
manifiesta  que  los  vehículos  que  circulan  por  la  Avda.  Valencia  van  a  demasiada
velocidad, siendo peligroso. Sobre todo en la zona de las dos paradas de bicicletas junto
a Iglesia San Francisco hasta el Lidl. Que se controle la velocidad por los Agentes o que
se pongan radares de control de velocidad móvil en la Avda. Valencia.

Antonio Ortolá Ortolá, presidente, manifiesta que se dará traslado a los departamentos
municipales de los ruegos, comunicando los servicios realizados en el próximo Consejo
de Distrito.
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Y siendo las 20:58 de la fecha indicada en el encabezamiento, por no haber más asuntos
que tratar, el Presidente levanta la sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para
que conste, levanto la presente acta que firmo al margen junto con el Presidente del
Consejo Municipal de Distrito Sur
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ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE SUD 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Núm. d'Acta 03 / 2024

Caràcter de la Sessió Ordinària

Data de la Sessió 17 – juny- 2024

Hora inicie / fi 20.20 h- 20.58 h

Lloc Tinença Alcaldia Sud 

ASSISTENTS :

PRESIDENTE

Antonio Ortolá Ortolá

VOCALS

Regidors designats pels grups polítics municipals

María España Novoa Grup Polític PP

Patricia Puerta Barberá Grup Polític PSOE

Veïns designats pels grups polítics municipals

Joaquín Giner Pascual Grup Polític PSOE

Gracia Rodríguez Moleno Vecïna designada per Alcaldia

Rosario Tena Peris Grup Polític PP

Manel Josep Estrada Melià Grup Polític COMPROMIS

Representants d'associacions de veïns

Vicente J. Campos Ruiz AV. SAN PABLO

José L. Gómez Sánchez AV. SAN BERNARDO

Alberto Ramos Renau AV SAN JAIME – GRUPO ROQUETES

Excusen assistència 

Eva Lidón Barreda Martín Grup Polític PSOE

No assisteixen 

Constantino Muñoz Alarcón AV SANTA TERESA

Miguel Angel Guillamón Naches AV VERGE DEL LLEDÓ

Manuel Cebrino Jaén Grup Polític PP

José Jaime Samaniego Navarro Grup Polític VOX
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Ramón Sarriá Picazo AV TIR DE COLOM

Emilio García Solsona AV ESTEPAR – SAN ANDRÉS

David Ariño Julián Veí designat per Alcaldia

Daniela Terfelea AMPA CEIP EXERCIT

SECRETARIA

Margarita Isabel Rodríguez Garrido 

Ordre del dia.

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió del Consell Municipal de Districte
Sud de data 25 de març de 2024.

2n.- Informe del President.

3r. -Despatx extraordinari.

4t.- Precs i preguntes.

En la Tinença Alcaldia de Districte Sud de l'Ajuntament de Castelló de la Plana, sent
les 20.20 h. del dia 17 de juny de 2024 sota la presidència d'Antonio Ortolá Ortolá,
president  del  Consell  del  Districte Sud,  es reuneixen els senyors i  senyores a dalt
assenyalats a fi de celebrar sessió ordinària del Consell Municipal de Districte Sud,
amb la meua assistència com a Secretària Delegada del Consell per a donar fe de
l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedeix a iniciar la sessió,
passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia.

1r.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió del Consell Municipal de Districte
Sud de data 25 de març de 2024.

Per no existir objeccions a l'esborrany de l'acta de la sessió celebrada el dia 25 de
març de 2024, per majoria s'acorda aprovar-la.

2n.- Informe del President.

Per part del President Antonio Ortolá Ortolá, s'adona del resultat de les propostes dels
pressupostos participatius que es van votar en el  Consell,  de les quals, la primera
proposta més votada, ampliar voreres i plantar arbres al carrer Rio Palància amb un
pressupost valorat en 450.000,00€. sent aquest pressupost molt elevat no es podrà
assumir la despesa ja que està previst el pressupost per als exercicis 2024/2025. La
proposta de carril bici en l'Av. València, no pot fer-se a causa de l'alt pressupost que
això comporta i si s'ha proposat per a la seua realització la proposta de la millora de la
plaça Serra de L’Esparreguera, conforme a les fites urbanístiques i zona infantil amb
gronxadors. Aquesta proposta està valorada en 180.000,00 €.
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L'import total dels pressupostos participatius per a l'execució de les propostes durant
els exercicis 2024/2025 és de 500.000,00 € contemplant-se la proposta per al Districte
Sud en 180.000,00.

Manel  Josep  Estrada  Melià  persona  designada  pel  grup  municipal  Compromís
pregunta si totes i cadascuna de les propostes han sigut analitzades pel tècnics. El
President comunica que totes elles han sigut informades pels tècnics corresponents.

A continuació el president passa a informar sobre les qüestions i precs exposats en
l'anterior Consell,  com la neteja de cristalls sol·licitada del local de la AV Sant Pau
Perpetuo  Socors.  Des  del  departament  de  serveis  públics  comuniquen  que  el
contracte  de  neteja  de  dependències  municipals,  no  inclou  els  centres  cívics.  No
obstant això quan es procedisca a la pintura exterior de l'edifici,  es podran netegen
aprofitant l'elevador.

El  president  comunica  que  s'intentarà  que  si  que  es  netegen  els  ràpid  possible
aprofitant la proximitat de les festes del Barri, tal com s'ha fet en l'edifici de la AV Verge
del Lledó.

S'ha procedit a l'esbrossat i apedaçament de la zona d'aparcament del centre del salut
del Barranquet.

Quant a la sol·licitud de posar nom a una plaça enfront del centre mèdic “plaça Doctor
Vicente Cabedo” comuniquen des de la unitat corresponent que el nom de carrers es
realitza a títol pòstum, no obstant això, que es prepare per la AV Sant Pau una xicoteta
memòria sobre l'il·lustre metge per al seu estudi.

A  la  neteja  dels  contenidors  situats  al  final  de  la  AV  Almassora,  Camí  Pí  Gros,
sol·licitat s'informa que Les incidències que arriben per SMC s'assignen diàriament a
les empreses encarregades del manteniment de la ciutat. La zona reclamada es neteja
amb assiduïtat però hi ha veïns que utilitzen la zona com a abocador encara estant
prohibit. Que s'ha procedit a la neteja amb major assiduïtat i que la Polícia Local està
intervenint per a vigilar al taller que presumptament tira fem i exerceix activitat sense
llicència.  També  s'ha  donat  avís  al  servei  UPROMA  per  a  la  realització  de  les
actuacions oportunes per a l'esbrinament i, si és el cas, denúncia dels fets traslladats.

Que es va pintar la mitjana entre Pi Gros i Camí escolar, però no es van posar els
bol·lards des de mobilitat urbana comuniquen que amb aquests treballs s'ha procedit a
pintar la mitgera, com a mesura d'abalisament, la vorada en blanc i negre, per la qual
cosa no procedeix instal·lar més balises.

Major il·luminació en la Caseta de fusta de l'Associació Sant Bernardo per a evitar
problemes  de  gamberrades  i  consum  de  drogues,  ha  sigut  comunicat  des  del
departament  corresponent  que  s'ha  col·locat  un  projector  i  s'ha  incrementat  la
vigilància policial en la zona.

S'ha  col·locat  l'espill  còncau  sol·licitat  al  final  del  Camí  Pi  Gros  quasi  confronte
Almassora.
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Quant  a  la  sol·licitud  de  la  titularitat  municipal  del  tram  de  la  CV18  Sant  Jaume
Barranquet, es comunica que des del departament corresponent, ja es va manifestar
en l'anterior junta de districte, el canvi de titularitat de la carretera CV-18, comporta la
cessió  de  la  citada  infraestructura  per  part  de  la  GV a  favor  de  l'Ajuntament  de
Castelló.  Que  a  nivell  tècnic  s'observa  que  la  infraestructura  compta  amb  un
manteniment  adequat,  amb  accés  a  vies  municipals,  instal·lació  d'enllumenat,
semàfors, passos de vianants, vegetació, parades de bus, cicle-ruta i que qualsevol
petició es pot traslladar al titular de la via.

El tràmit del canvi de titularitat, és un tràmit llarg que requereix del consens entre totes
dues parts. Indicar que l'Ajuntament no disposa actualment, ni en previsió, de partides
econòmiques per al manteniment de les carreteres d'altres administracions i que això
afectarà el balanç econòmic futur de l'Ajuntament, per la qual cosa a nivell tècnic no es
justifica aquesta actuació.

Quant a l'estat del recinte de Fires i Mercats i de l'edifici de la Marina per a ser utilitzats
per totes les AAVV, s'informa que el Recinte de Fires i Mercats ja ha sigut licitat, estant
previst que les actuacions que s'hagen de realitzar estiguen acabades a data 31 de
desembre de 2024. En l'edifici de la Marina s'està procedint a efectuar reparacions.

3t.- Despatx extraordinari.

Per José Noguera Quesada, en representació dels propietaris del carrer María Teresa
González  Justo  26  i  28,  amb  instància  de  registre  núm.  2024-E-RC-20153,  es
comunica que en el centre de l'edifique hi ha un passatge o passadís que comunica la
citada plaça amb els carrers Salvador Masip, Va riure Ter i  Av. Casalduch,  que hi
havia una placa de prohibit jugar a la pilota que es llevat.

Sol·liciten  col·locació  en el  passatge d'una placa de “prohibit  jugar  a la  pilota,  per
descans dels veïns zona exclusiva de pas” manifestant que en aquest passatge utilitza
per a jugar  a la  pilota,  zona de pati  i  recolliment  a la  nit,  provocant  molèsties als
habitatges que confinen el passatge.

Sotmés als membres presents en el Consell, i vist que l'Ajuntament de Castelló de la
Plana no és competent en propietats privades, s'acorda no posar-la.

4t.- Precs i preguntes.

Reiteració de la neteja de cristalls de la AV Sant Pau Perpetuo Socors.

Vicente Juan Campos Ruiz representant de AV Sant Pau Perpetuo Socors manifesta
que els arbres d'un parc situat en perpetu Socors amb Av. Camp de Montiel estan torts
i quasi tocant sòl, que es posen guies o se solucione.

Sol·licitar als propietaris dels solars en la zona d'adossat nous, al costat d'un solar que
se suposa que és d'una entitat bancària que està barrat però amb molta mala herba i
herbes altes. També el solar sense barrar que es troba al costat d'aquest.

Que es va netejar el barranc de Perpetu Socors fins a Guitarrista Tárrega, però el tram
de Guitarrista  Tárrega  fins  a  Ctra.  Almassora  no es  net,  sol·licita  que  s'acabe de
netejar el tram.
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Que els  parcs del  centre  mèdic  Perpetu  Socors i  camp de montiel,  es  col·loquen
gronxadors per als xiquets ja que només hi ha 3 gronxadors al parc del centre cívic.

Que al costat del Centre de Salut Perpetu Socors, s'instal·le un xicotet camp de futbol
perquè els xics tinguen un espai per a jugar a la pilota i que es netege aquesta zona
amb màquines, ja que hi ha moltes males herbes.

Queixa per gats en un solar del centre de salutació en carrer Tirig.

José Luis Gómez Sánchez, AV Sant Bernardo, manifesta que si es netegen més els
contenidors del final del Camí Pí Gros, els que es van manifestar en anteriors sessions
pel taller que realitza activitat, però que hi ha una banyera que no s'ha retirat.

Desbrossament  del  carrer  Soneja,  i  també de  l'Av.  Camp de Montiel,  ja  que  s'ha
esbrossat la part dreta però no tota la part esquerra.

Alberto Ramos Renau representant de la AV Sant Jaume grup Roquetes, manifesta
que en reunió amb el Regidor de Mobilitat es va estudiar ampliar o millorar les parades
del  bus  i  col·locar  una  en  la  baixada  del  pont  ja  que  els  veïns  la  consideren
necessària.

Traslladar l'última parada del bus a demanda del carrer Asensi a la plaça Fadrell, per
la dificultat de parada del bus en carrer Asensi i que puga ser més pràctic per als veïns
que usen aquest servei ràpid per a anar als seus llocs de treball.

Ampliar recorreguts de les línies 8, 2 i 7 a l'efecte de que arriben als Barris del Sud.

Manel Josep Estrada Melià persona designada pel Grup Polític Compromís, manifesta
que els vehicles que circulen per l'Av. València van a massa velocitat, sent perillós.
Sobretot  en  la  zona  de  les  dues  parades  de  bicicletes  al  costat  d'Església  San
Francisco fins al Lidl. Que es controle la velocitat pels Agents o que es posen radars
de control de velocitat mòbil en l'Av. València.

Antonio Ortolá Ortolá, president,  manifesta que es donarà trasllat  als departaments
municipals  dels  precs,  comunicant  els  serveis  realitzats  en  el  pròxim  Consell  de
Districte.

I  sent  les  20.58  de  la  data  indicada  en  l'encapçalament,  per  no  haver-hi  més
assumptes que tractar, el President alça la sessió, de tot això, com a Secretària en
done fe i, per deixar-ne constància, alce la present acta que signe al marge juntament
amb el President del Consell Municipal de Districte Sud
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